
Resposta a la Ciutadania d’ERC al Ple de 22-12-2010 
 
 
En l’entrevista que vam mantenir fa uns dies amb el portaveu del PSC i el 
regidor de participació, vam tornar a demanar ser inclosos en el grup 
d’AAVV d’Esplugues i per tant ser convocats quan es convoquen la resta 
d’AAVV. 
La resposta va ser: 
“El grup municipal socialista no reconeix a “Veïns i Veïnes Associats-
Associació de Veïns i Veïnes de la vila d’Esplugues” com a interlocutors 
vàlids per a temes territorials. Per això ja hi ha les AAVV dels diferents 
barris.” 
 
Que sembla al seu grup aquesta resposta? 
El seu grup ens reconeix com a interlocutors vàlids en temes territorials 
com la resta d’AAVV? 

 
“Bé, la resposta d'Esquerra Republicana no pot ser més clara, entenem que la 
resposta del grup socialista, o del portaveu i regidor de Participació, en tot cas, 
és una resposta inusual, a no ser que parteixi de la base que coneix els 
estatuts d'aquesta entitat i els estatuts la inhabiliten com a una entitat veïnal 
més d'Esplugues. Perquè si fos així, potser sí que tindria raó en no reconèixer-
los.  

 
Ara bé, si vostès en els seus estatuts queden clarament definits com una 
associació de veïns de la vila d'Esplugues, com pot ser qualsevol altra 
associació de veïns de qualsevol altre barri de la ciutat, doncs escolta'm, per 
què no? Vull dir que per què carai no se'ls ha de reconèixer.  

 
En aquest sentit nosaltres sí que els reconeixem, l'únic que amb aquest dubte, 
el dubte dels estatuts, com els tinguin vostès redactats, però estic segur que si 
vostès s'han constituït com a entitat i tenen uns estatuts, i han passat pels 
radars del departament de Justícia de la Generalitat, estic segur que després 
de passar aquest calvari vostès tenen complits tots els requisits possibles i 
exigits per ser considerats una entitats veïnal més de la vida l'Esplugues, i per 
tant és increïble que des del grup socialista no se'ls vulgui reconèixer, si això és 
així.” 
 


